
Dziewiętnasta  sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 21 grudnia 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XIX/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

21 grudnia 2012 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 12 

03
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 13
 06

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

Brak radnych: 

 

1. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 93,33% 
 

 

Obrady XIX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 11 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący obrad- Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych 
kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-
Zdroju na 2013 rok. (druk nr XIX/226/2012) 
2.w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-
Zdroju na rok 2013. (druk nr XIX/227/2012) 
3. w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. (druk nr XIX/228/2012) 
4. w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości  (druk nr XIX/229/2012) 
5. w sprawie: przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Trzcińsko-Zdrój”. (druk nr XIX/230/2012) 
6. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko-Zdrój na Kierownika 
Ośrodka Pomocy Społecznej. (druk nr XIX/231/2012) 
7. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012r (druk nr 
XIX/232/2012) 
8. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013(druk nr 
XIX/233/2012) 
9. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój 
na lata 2013-2021. (druk nr XIX/234/2012) 
  

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
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- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– Informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

O godz. 12
15

 przyszła radna pani Anna Chyjek stan radnych na Sali 12 osób. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący obrad pan Antoni Śliwiński- poinformował o pismach jakie wpłynęły a  

mianowicie jest to pismo  z RIO w sprawie opinii na temat naszego projektu uchwały budżetowej. 

Zostało zaopiniowane pozytywnie. Druga uchwała Rio to w sprawie wydania opinii w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012- 2021. Do Biura Rady wpłynęła skarga pani Ireny 

Tymaszuk i ona skutkuje uchwała i otrzymaliśmy pismo od książnicy pomorskiej w sprawie 

uchwały o połączeniu biblioteki miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z TCK i opinia została wydana 

negatywna. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
 

Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowi 

załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- kto chciałby zgłosić interpelacje lub zapytania? 

 
 Nie zgłoszono. 
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Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2013 rok. (druk nr 

XIX/226/2012) 
 

Przewodniczący obrad – plany pracy stałych komisji zostały omówione na komisjach i nie 

zgłoszono uwag proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 226/2012 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na rok 2013. (druk nr 

XIX/227/2012) 

 
Przewodniczący obrad – plan pracy był omawiany na komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 227/2012 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. (druk nr XIX/228/2012) 

 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- w związku z nowym kodeksem 

wyborczym ustalamy granice obwodów głosowania i żeby obwody były trzy pierwszy obejmuje 

miejscowość Trzcińsko. Drugi obwód byłby w TCK. Trzeci obwód w Hali widowiskowo-sprtowej. 

Zgodnie z załącznikiem do tej uchwały dotychczas również były trzy obwody do głosowania.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 228/2012 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia części 

nieruchomości  (druk nr XIX/229/2012) 

 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała która dotyczy 

części działki która rozdziela działki których właścicielem jest firma Lafarge. Chcą przejść na 

kolejną działkę to musi mieć wydzierżawioną nasza działkę warunkiem by ta firma została na 

naszym terenie to należy przejść przez tą drogę. Do przetargu może przystąpić każda firma która ma 

zezwolenie na eksploatacje kruszywa. Na czas eksploatacji zostanie wybudowany objazd. Przed 

dokonaniem tej uchwały spotkaliśmy się z mieszkańcami tych miejscowości. I większość z nich 

opowiedziała się za wydzierżawieniem. 
 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 229/2012 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój”. (druk nr 

XIX/230/2012) 
 

Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- przed przystąpieniem do 

omawiania uchwały chciałbym wnieść autopoprawkę iż uchwała wejdzie w życie z mocą 

obowiązując od 1 stycznia 2013r. przystępując do omówienia tej uchwały w każdej Gminie musi 

zostać opracowany regulamin, obowiązkiem rady jest dostosowanie tego regulaminu jest 

uwzględnienie planu w województwie zachodniopomorskim. Jest to uchwała, która składa się z 

dwóch części i jest to część wspólna z gminami, które są z nami wspólnie w Związku Doliny 

Dolnej Odry. Ostatnio został ustalona uchwała o stawce za wywóz nieczystości i jest to 15 zł za 

śmieci nie segregowane i 9 złotych za śmieci segregowane. Umowy będą zawierane od 1 lipca 

2013r.  

 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 230/2012 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 

gminy Trzcińsko-Zdrój na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. (druk nr 

XIX/231/2012) 

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad- przedstawię skargę ona została skierowana do 

Burmistrza i jest ona w sprawie nieudzielania pomocy społecznej poprzez nieprzyznanie zasiłku 
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celowego i niewłaściwego postępowania przy załatwianiu spraw. Przewodniczący obrad odczytał 

pisma w sprawie. Pani Tymaszuk nie odwołała się do SKO i teraz skarżą OPS. Pani Kierownik 

OPS na komisji oświaty przygotowana została uchwała, która mówi, że skarga jest bezzasadna. 

 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- w przypadkach skarg dobrą metoda byłoby skierowanie komisji 

rewizyjnej by zbadała zasadność tej skargi ja nie jestem członkiem komisji oświaty i trudno jest mi 

teraz się do tego ustosunkować. 

 

Przewodniczący obrad- tego typu skargi nie muszą być rozpatrywane przez komisję rewizyjną i 

dlatego rozpatrywała to komisja oświat która w swoim zakresie ma opiniowanie spraw Ośrodka 

Pomocy Społecznej  tym się zajęła. My jako komisja rewizyjna nie możemy wchodzić do domu. A 

pani Tymaszuk nie ma w Trzcińsku. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 231/2012 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012r (druk nr XIX/232/2012) 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- uchwała powoduje 

zwiększenie dochodów i wydatków o ta sama kwotę i jest spowodowana tym, że jeszcze w tym 

roku dostaliśmy subwencję oświatową i  jest to związku ze wzrostem subwencji oświatowej w 

związku ze wzrostem składki rentowej o 2%. Wzrostem dochodów w związku z wydawaniem 

decyzji w sprawie zezwoleń alkoholowych. Te wydatki w całości idą na zadania związane z 

profilaktyką. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 232/2012 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

O godzinie 12
58

 przyszedł radny pan Ryszard Myka stan radnych na Sali 13 

osób. 

 

 

Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013(druk nr XIX/233/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- projekt został 

przedstawiony na komisji wspólnej w dniu 6 grudnia jest opublikowany na stronie urzędu. Na 

komisji wspólnej ustaliliśmy że w związku z ustaleniem stawki podatku rolnego wprowadzamy to 

w dochodach i ta kwota dochody zwiększamy w pozycji podatki rolne w znaczniku nr 1. Łączna 

kwota to 137 tys. zł i jest to zmiana do pozycji dochodów. W załączniku wydatków jest ta kwota 

została podzielona na 25 tys. zł umieszczamy w melioracjach oraz 101 400 zł w wydatkach 

majątkowych na kanalizację w Strzeszowie i jest to w związku z aneksem do umowy i 

dostosowanie wydatków do harmonogramu i jest zgodny z założeniami, oraz na rezerwę celową. 

Nie zmieniamy przychodów, rozchodów i deficytu. 
 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest również wymóg by zapoznać państwa z 

opinią z RIO ona również jest na naszej stronie BIP. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 233/2012 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2013-2021. (druk nr 

XIX/234/2012) 

  
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  zmiany to dotyczą 

dochody wydatki ogółem a nie zmieniły się kwoty długu są inwestycje wieloletnie. Do tej uchwały 

jest również pozytywna opinia RIO. 
 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIX/ 234/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 
 

Przewodniczący obrad- odpowiedzi na interpelacje radny pan Marek Rutka otrzymał na 

piśmie 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 

 

O godzinie 13
06

 przyszedł radny pan  Marek Rutka stan radnych na Sali 14 osób. 
 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  ja chciałem poinformować o tym iż mieliśmy w 

urzędzie od września trzy kontrole była kontrola z RIO w sprawie delegacji i protokół pokontrolny 

jest pozytywny z uwagami. Była kontrola z Urzędu wojewódzkiego dotycząca zamówień 

publicznych i była kontrola NIK i też wypadła pozytywnie. Otrzymaliśmy ocenę pozytywną. Ja 

miałem kontrolę prywatnie w Urzędzie Skarbowym. 

 

Przewodniczący obrad- w związku z tym iż jest to ostania sesja w tym roku chciałbym złożyć 

serdeczne życzenia. 

 

Radny pan  Edward Iwański-  chciałbym podziękować koleżankom i kolegom za wsparcie w 

trudnych chwilach. 
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Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 13 
06

– Przewodniczący obrad zamknął XIX sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 


